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§ 82

Ledamöternas eventuella frågor, KS 2020/5
Beskrivning av ärendet
Inga frågor är anmälda till sammanträdet.
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§ 83

Anmälan av motioner, KS 2020/6
Beskrivning av ärendet
Inga motioner är anmälda till sammanträdet.
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§ 84

Anmälan av medborgarförslag, KS 2020/7
Beslut
Följande medborgarförslag föreligger:

a) Medborgarförslag – Asfaltera parkeringsytorna vid Klitterbadet.   
KS 2020/153

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden för handläggning och beslut.

b) Medborgarförslag – Roliga aktiviteter för barn på Vallarna.           
KS 2020/154

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden för handläggning och beslut.

c) Medborgarförslag – Beslut om omorganisation av grundskolor ska 
tas upp i kommunfullmäktige, lokalprogram 2020. KS 2020/237

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till barn- och 
utbildningsnämnden för handläggning och beslut.

d) Medborgarförslag – Analys angående omorganisation av skolor och 
skolområden. KS 2020/238

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till barn- och 
utbildningsnämnden för handläggning och beslut.
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e) Medborgarförslag – Ej genomföra omorganisation av 7-9 från 
Söderskolan till Tullbroskolan KS 2020/249

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till barn- och 
utbildningsnämnden för handläggning och beslut.
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§ 85

Anmälan av interpellationer, KS 2020/8
Beskrivning av ärendet
Inga interpellationer är anmälda till sammanträdet.
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§ 86

Information om granskningsrapporter, KS 2019/251
Beskrivning av ärendet
Jan Johansson (C), ordförande i kommunrevisionen presenterar 
nedanstående granskningsrapporter.

Granskningsrapport: Granskning intern kontroll i kommunens 
huvudboksprocess. KS 2019/496

Granskningsrapport: Granskning av samverkan kring utskrivningsklara 
patienter. KS 2020/49

Granskningsrapport: Granskning av köptrohet mot ramavtal. KS 2020/136

Granskningsrapport: Granskning av barn i behov av särskilt stöd.              
KS 2019/251

Kerstin Rosell (S), ordförande socialnämnden, kommenterar 
granskningsrapporten avseende samverkan kring utskrivningsklara 
patienter.

Mikael Salomonsgård (S), ordförande Falkenbergs Energi AB, samt 
Michael Svensson (S), ordförande servicenämnden, kommenterar 
granskningsrapporten avseende köptrohet mot ramavtal.

Peter Dygården (S), ordförande barn- och utbildningsnämnden, 
kommenterar granskningsrapporten avseende barn i behov av särskilt stöd.
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§ 87

Motion - Delaktighet inom funktionshinderområdet,   
KS 2017/548
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Uppdra åt kommunstyrelsen att revidera kommunens 
tillgänglighetspolicy samt program för hur Falkenbergs kommun som 
arbetsgivare ska inkludera människor med livslång fysisk, psykisk eller 
intellektuell funktionsnedsättning.

2. Uppdra åt kommunstyrelsen att säkerställa att kommunkoncernen lever 
upp till lagkraven om god tillgänglighet för alla.

3. Uppdra åt kommunstyrelsen att redogöra för hur 
funktionshinderperspektivet integreras i kommunens styrning och 
uppföljning.

4. Därmed anse motionen vara behandlad. 

Beskrivning av ärendet
Agneta Åkerberg (C) har inkommit med en motion om att begreppet 
tillgänglighet ska vara inskrivet i alla nämnder och styrelser, samt att 
effekten årligen ska utvärderas. Vidare föreslår motionären att en guide för 
tillgänglighet ska införas där platser och inrättningar med mera ska finnas 
listade. Motionären menar att det är åtgärder för att uppnå jämlikhet i 
levnadsvillkor och full delaktighet i samhället för alla, oavsett 
funktionsförmåga.

Utvecklingsavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen har beretts 
möjlighet att yttra sig över motionen och är i korthet positiv till motionens 
förslag. I utvecklingsavdelningens tjänsteskrivelse framgår att inkludering 
och delaktighet för samtliga invånare finns med i kommunens övergripande 
styrning och politiska viljeinriktning, bland annat i övergripande 
utvecklingsmål och kritiska kvalitetsfaktorer. 

Ärendet återremitterades av kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-06-28 för 
att inhämta yttrande från kommunala handikapprådet. Kommunala 
handikapprådet låter 2018-09-11 meddela att rådet stödjer motionens 
förslag.

Kommunstyrelsen återremitterade 2019-01-15 ärendet på nytt med 
motiveringen att ärendet bör utredas ytterligare med hänsyn till befintliga 
dokument så som t.ex. kommunens tillgänglighetspolicy och 
Tillgänglighetsguide 2011 (tillgänglighet på allmänna ställen).

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen delar motionärens intention om att 
delaktighet för personer med funktionsnedsättning är viktigt att värna. 
Delaktighet för samtliga invånare omnämns i Falkenbergs kommuns 
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politiska viljeinriktning och i kommunens övergripande utvecklingsmål. 
Kommunens tillgänglighetspolicy samt program för hur Falkenbergs 
kommun som arbetsgivare ska inkludera människor med livslång fysisk, 
psykisk eller intellektuell funktionsnedsättning är dock inaktuella och 
behöver revideras.

Den tillgänglighetsguide ärendet refererar till finns inte längre att tillgå på 
kommunens hemsida. Tidigare har kommunstyrelseförvaltningen yttrat sig i 
liknande ärende, då eventuell anslutning till tillgänglighetsdatabasen 
behandlades. Utgångspunkten var då att inte ansluta kommunen till denna. 
Resonemanget som förs pekar på stora personalresurser kopplade till 
inventering, fortlöpande personalresurser ute i verksamheterna och en 
central resurs för att hålla data aktuella. Ett lokalt alternativ till en allmänt 
hållen tillgänglighetsguide är att säkerställa att kommunkoncernen lever upp 
till lagkraven om god tillgänglighet för alla. 

Under tiden som gått från det att kommunstyrelseförvaltningen yttrat sig, 
har förutsättningarna förändrats. Såväl kommunens övergripande styrning 
som politiska viljeinriktning har ändrats och en ny styrmodell håller på att 
implementeras. Det innebär att genomlysningen av hur 
funktionshinderperspektivet integreras i kommunens styrning och 
uppföljning bör göras om för att säkerställa att inkludering och delaktighet 
för samtliga medborgare fortsatt finns med i kommunens utvecklingsmål, 
kritiska kvalitetsfaktorer, övergripande styrning och politiska 
viljeinriktning.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi, då resurser för utredning, 
revidering och framtagande av material sker inom befintliga uppdrag.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-12-10
Motion om delaktighet inom funktionshinderområdet, 2017-11-28 
Hållbarhetsavdelningen, tjänsteskrivelse, 2019-12-10 
Kommunstyrelsen 2019-01-15, § 37 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-06-28, § 215 
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-04-11 Kommunala 
handikapprådet 2018-09-11, § 30

Yrkande
Per Johansson (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.
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§ 88

Motion - Angående webbsändning av 
kommunfullmäktige, KS 2019/118
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Genomföra förbättringar avseende ljud och ljus i 
kommunfullmäktigesalen samt ljud i kommunstyrelsesalen.

2. Avstå från att texta kommunfullmäktiges webbsändningar.

3. Därmed anse motionen behandlad.

Beskrivning av ärendet
Maria Larsson (C) och Per Johansson (C) har inkommit med en motion där 
hon föreslår att högtalar- och bildanläggningar i kommunens 
sammanträdeslokaler moderniseras och görs funktionella, att debattinlägg 
och anförande alltid sker via mikrofon och att webbsändningar textas. 

I dags finns mikrofoner installerade i kommunstyrelsesalen och i 
kommunfullmäktigesalen. Det är enbart kommunfullmäktige som filmas. 
Genom att se över utrustningen i kommunfullmäktigesalen hoppas 
kommunen kunna återanvända viss ljudutrustning i kommunstyrelsesalen. I 
kommunstyrelsesalen filmas inte sammanträden varför det enbart är 
ljudkvalitén i själva salen som behöver fungera på ett tillfredställande sätt. 
Det har dock konstaterats att för att få bra ljudkvalité i de båda 
sammanträdesrummen så behövs fast utrustning som är anpassad till 
sammanträdesrummens akustik.

Bildkvalitén av webbsändningen är till större del beroende av ljussättningen 
i kommunfullmäktigesalen än av bättre teknisk utrustning. Varför denna 
behöver ses över. 

Avseende att debattinlägg och anförande alltid ska ske vi mikrofoner så är 
detta en självklarhet i de sammanträdesrum där sådan utrustning finns. Detta 
ska de enskilda förtroendevalda vara medvetna om och ordförande ska 
påtala detta för dem när så inte sker. 

När det gäller textning av kommunfullmäktiges sammanträden är 
automatiserad textning med efterbearbetning det lägsta acceptabla nivån för 
att inte textningen ska bli korrekt. Bedömningen är dock att textning av 
kommunfullmäktiges sammanträden blir en oskäligt betungande anpassning 
i relation till nyttan utifrån det relativt låga tittarsiffrorna. Utredarna har 
varit i kontakt med Myndigheten för digital förvaltning som svarat att de 
inte kan lämna några förhandsbesked om i de enskilda fallet. Någon 
rättspraxis finns inte i dagsläget.
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Motivering av beslut
När det gäller frågan om högtalar- och bildanläggning så kommer detta 
lösas genom översyn av ljud- och ljussättning. Ledamöter som inte använder 
sig av mikrofon kommer uppmärksammas på detta i högre grad. När det 
gäller textning av kommunfullmäktiges sammanträden så föreslås detta 
avslås. Därmed föreslås två av motionens yrkande bifallas och ett yrkande 
avslås.

Ekonomi
I dagsläget finns 400 tkr avsatta i 2019 års investeringsbudget för teknisk 
utrustning i Stadshuset. Detta är tänkt att täcka kostnader för att förbättra 
ljud och ljus i kommunfullmäktigesalen samt ljud i kommunstyrelsesalen.

Kostnaden för en ordinarie möte för kommunfullmäktige är ca 82 tkr. Av 
det består ca 73 tkr av kostnader till förtroendevalda fördelat på 
deltagararvode, körersättningar, månadsarvode till ordförandena samt ipads 
till de 15 ledamöter som ej sitter i någon annan nämnd. Personalkostnader 
under mötet är ca 3 000 kr och annonskostnaden ca 6 000 kr. 

Om kommunfullmäktiges sammanträden textas och detta läggs ut på 
entreprenad beräknas kostnaden bli 80 kr per påbörjad minut vilket skulle 
betyda 14 400 kr för ett kommunfullmäktigesammanträde på tre timmar.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-30 
Motion – Angående webbsändning av kommunfullmäktige, 2018-08-17 
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-12-06

Yrkande
Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.
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§ 89

Motion - Gångväg till Falkenbergs station, KS 2019/403
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anse motionen vara behandlad då en sådan gångväg från 
parkeringsplatsen till perrongen på Falkenbergs station som föreslås 
redan är beaktad i gällande detaljplan för området.

Beskrivning av ärendet
Maria Larsson (C) har inkommit med en motion om att Falkenbergs 
kommun anlägger en gångväg från parkeringsplatsen vid Falkenbergs 
station till trappan vid den norra perrongen, samt kontaktar Trafikverket för 
att i samråd anlägga en anslutning från gångvägen till trappan.

Kultur-, fritids- och tekniknämnden har beretts möjlighet att yttra sig över 
motionen. Nämnden anser att motionen bör anses behandlad eftersom de 
föreslag till åtgärder som motionären föreslår redan finns med i detaljplanen 
för området – Tröinge 15:1. Detaljplanen fick laga kraft 2019-01-11. 
Planeringen och genomförandet av detaljplanen utgår från 
illustrationskartan där både gångväg med koppling till perrongens trappa 
samt trappa ner mot Kilavägen ingår.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen konstaterar att en sådan gångväg som 
motionären föreslår från parkeringsplatsen på Falkenbergs station till den 
norra tågperrongen redan är beaktad i gällande detaljplan för området. 
Planerade åtgärder i detaljplanen ska verkställas. Då detaljplanen fick laga 
kraft 2019-01-11, det vill säga innan motionen anmäldes, föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att motionen bör anses behandlad.

Ekonomi
Utbyggnaden av detaljplanen kommer inte belasta kultur-, fritids- och 
tekniknämndens budget. Projektet finansieras genom intäkter från 
tomtförsäljning.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-22 
Motion om gångväg till Falkenbergs station, 2019-09-24 
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2020-03-26, § 41 
Illustrationskarta över Tröinge 15:1
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§ 90

Medborgarförslag - Ta hänsyn till klimatpåverkan vid 
kommunens upphandlingar, KS 2019/287
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anse medborgarförslaget behandlat eftersom kommunen redan ställer 
hållbarhetskrav i upphandlingar generellt och arbetar för på olika sätt 
kunna använda upphandlingsverktyget effektivare för att minska 
klimatpåverkan från kommunens inköp och upphandling. 

Beskrivning av ärendet
Isak Bengtsson har inkommit med medborgarförslaget att vid kommunens 
upphandlingar ska alltid klimatpåverkan väga tungt när besluten fattas. 

Servicenämnden har i sitt yttrande skrivit att upphandlingsenheten ställer 
miljökrav i samtliga upphandlingar. Hur tung miljöpåverkan vägs är 
beroende på föremål för upphandling samt tillgängliga metoder för mätning 
och uppföljning. Upphandlingenheten använder sig av 
Upphandlingsmyndighetens hållbarhetskrav. Servicenämnden skriver också 
att ett arbete pågår för att i ökad utsträckning med 
kommunstyrelseförvaltningens hållbarhetsavdelning beakta 
hållbarhetsfrågor. 

Motivering av beslut
Utsläpp av växthusgaser från inköp i offentlig sektor är betydande. 
Upphandling är därmed ett av kommunens mest effektiva verktyg för att 
minska klimatpåverkan och spelar en viktig roll i omställningen till ett 
fossilfritt samhälle. 

Klimatpåverkan behöver därmed väga tungt i alla kommunens 
upphandlingar, men behöver integreras och övervägas tillsammans med 
verksamhetsnytta och kostnadsbild. Funktion och livscykelkostnad i relation 
till verksamhetens behov och kostnadsbild är viktiga parametrar att ta med.

Störst effekt får upphandlingsavtal som leder till såväl miljövinst som 
kostnadsbesparingar och en optimal användning utifrån verksamhetens 
behov. Klimatnytta kan till exempel uppnås genom att sortimentsbredden på 
till exempel förbrukningsmaterial minskas för att kunna ställa hårdare 
miljökrav på produkter som är kvar i avtalet. Färre produkter gör det lättare 
att följa upp avtalskraven och det går att få bättre priser. 

Inom flera sektorer och branscher är det ett uttalat önskemål om att 
offentliga aktörer ska ställa tuffare krav för att marknaden på ett 
konkurrenskraftigt sätt ska kunna förflytta sig i riktning mot kraven. Det 
finns sätt att ställa krav som stimulerar till en stegvis förbättring gentemot 
kraven, så kallade funktionskrav. Att föra dialog med marknaden om vad 
som är möjligt och kunna ställa krav som stimulerar en utveckling är ett 
annat viktigt steg mot en mer hållbar upphandling. 
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I kommunen pågår arbete med nya riktlinjer för inköp och upphandling och 
i det arbetet förs diskussioner hur organisationen kan och bör utvecklas för 
att kunna arbeta mer effektivt med hållbarhet (däribland klimatpåverkan) i 
upphandlingsprocessen. Med hänvisning till att arbete redan pågår och 
utvecklas i den riktning som medborgarförslaget föreslår anser 
kommunstyrelseförvaltningen att medborgarförslaget bör anses behandlat. 

Ekonomi
Beslutet påverkar i sig inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-03-23
Servicenämnden 2019-11-14
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§ 91

Medborgarförslag - Tilldela dödsbon fler tillfällen att 
åka till återvinningscentral, KS 2019/471
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Uppdra åt VIVAB att tillåta ytterligare maximalt fem besök per dödsbo 
som använder ett besökskort till en återvinningscentral kopplat till 
pågående abonnemang tillhörande betalande kund.

2. Därmed anse medborgarförslaget bifallet. 

Beskrivning av ärendet
Anna Öhman Karlsson har inkommit med ett medborgarförslag om att varje 
dödsbo ska tilldelas fem till tio tömningar på återvinningscentralerna genom 
att fylla på dödsbodelägarens eget besökskort till återvinningsstationerna. 
Förslagsställaren menar att det kan kräva många besök på 
återvinningscentralerna i händelse av en närståendes bortgång då städning 
och tömning av fastigheter föreligger.

Vatten och Miljö i Väst AB (VIVAB) har beretts möjlighet att yttra sig över 
medborgarförslaget innan kommunfullmäktiges behandling av densamma. 
VIVAB anser att likställighetsprincipen ska gälla, vilket innebär att det inte 
är möjligt att ge fria besök till återvinningscentralerna för vissa personer, 
medan andra måste betala en grundavgift för att erhålla besök. Det innebär 
att dödsbon, precis som övriga kunder, måste ha ett abonnemang för att få 
tillgång till återvinningscentralerna. VIVAB är dock positivt inställd till 
förslaget att dödsbodelägarens besökskort kan fyllas på för ytterligare 
maximalt fem besök eftersom det i sådana fall finns ett pågående 
abonnemang.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen förstår förslagsställarens intention att det kan 
föreligga behov av flera besök på återvinningscentralerna i samband med 
städning och resning av fastigheter i händelse av närståendes bortgång. 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige bifaller 
medborgarförslaget, eftersom VIVAB anser att befintliga besökskort till 
giltiga abonnemang tillhörande betalande kunder som avlidit bör kunna 
fyllas på med ytterligare maximalt besök på återvinningscentralerna om 
sådana behov föreligger.

Ekonomi
Förslaget bedöms inte påverka kommunens ekonomi.
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Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-22 
Medborgarförslag – Tilldela dödsbon fler tillfällen att åka till 
återvinningsstationen, 2019-11-07 
Vatten och Miljö i Väst AB 2020-02-27, § 33 
Vatten och Miljö i Väst AB, yttrande, 2020-03-02
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§ 92

Redovisning av uppdrag i budget 2017- Jämställda 
löner, KS 2017/14
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna redovisningen av uppdraget om jämställda löner.

Beskrivning av ärendet
I budgeten för 2017 lämnades ett uppdrag till kommunstyrelsen att utreda 
hur arbetet för jämställda löner i hela organisationen ska fortskrida. 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-05-30 att minoritetsåterremittera 
ärendet till kommunstyrelsen för att göra en ny översyn som inkluderar hela 
organisationen, samt redovisar hur arbetet med jämställda löner ska 
fortskrida. 

Kommunstyrelsen beslutade 2019-08-13 att återremittera ärendet till 
personalavdelningen för att återkomma med en presentation över befintlig 
lönestatistik i de kommunala bolagen, samt hur arbetet med jämställda löner 
fortskrider i de kommunala bolagen. Personalavdelningen har sammanställt 
bolagens redovisningar och kompletterar med VIVAB:s lönekartläggning.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige godkänner 
redovisningen. 

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-02-17
Sammanställning jämställda löner bolagen.
Kommunfullmäktige 2019-08-13, § 224
VIVAB lönekartläggning

Yrkande
Georgia Ferris (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.
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§ 93

Förlängning samt justering av ersättningsmodell, för 
hemsjukvården 2020-06-30 till 2021-03-31, KS 2020/228
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Under förutsättning att övriga halländska kommuner och regionen fattar 
likalydande beslut; Godkänna en förlängning av ersättningsmodellen 
avseende hemsjukvård (2018-2019), från 2020-06-30 till 2021-03-31, 
efter ekonomisk justering.

2. Ge socialnämnden i uppdrag att utreda konsekvenser och påbörja 
förberedelser i händelse att ingen gemensam ersättningsmodell kommer 
till stånd.

Beskrivning av ärendet
Region Halland och kommunerna enades under 2018 om reviderad 
överenskommelse för hemsjukvården i Halland och ersättningsmodell för 
2018-2019. Efter ett revideringsarbete översändes under våren 2018 förslag 
till reviderad överenskommelse om hemsjukvården i Halland (gäller till och 
med december 2023) tillsammans med av politisk styrgrupp överenskomna 
ersättningsmodellen för 2018-2019 till länets kommuner och Region 
Halland för beslut. I december 2019 beslutades regionen och de halländska 
kommunerna att förlänga den dittills gällande ersättningsmodellen fram till 
30 juni 2020.

Ett arbete pågår alltjämt med en ny ersättningsmodell i syfte att gemensamt 
nå fram till en modell som kan godkännas av samtliga samverkande parter. I 
avvaktan på förslag till ny modell föreslås att nuvarande interimsavtal 
(2018-2019) förlängs från och med 30 juni 2020 till och med 31 mars 2021. 
Därtill föreslår regionen att tillskjuta ytterligare 22 mkr till kommunerna 
som regleras under 2020 i form av engångsersättning. Medlen fördelas per 
kommun enligt kommunens andel av total ersättning för 2020. För 
Falkenbergs kommun innebär det 3 880 695 kr. Tillägget utgör en 
engångsersättning i avvaktan på att en långsiktig lösning för hemsjukvården 
har tagits fram. Den politiska styrgruppen återupptar arbetet i augusti 2020. 

Motivering av beslut
Ett granskningsarbete av en ny ersättningsmodell har sedan våren 2019 
pågått i syfte att de halländska kommunerna och Region Halland 
gemensamt ska nå fram till en modell som kan godkännas av de 
samverkande parterna. 

I avvaktan på ny och gemensamt accepterad ersättningsmodell föreslås från 
Region Halland att nuvarande interimsavtal (2018-2019) förlängs ytterligare 
en period fram till och med mars månad 2021, med vissa justeringar enligt 
överenskommelse mellan parterna.
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Ekonomi
Beslutet påverkar inte ersättningsnivån för 2020-01-01 till 2021-03-31. 
Justeringen innebär att Falkenbergs kommun erhåller 3 880 695 kr från 
Region Halland vilket kommer att utbetalas i en engångssumma under 2020.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-29
Ekonomisk fördelning och ersättningsmodell (2018-2019) t.o.m. 
2021-03-31
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§ 94

Ändring av stadieindelning på Tullbroskolan, KS 
2020/250
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Från och med läsåret 2021/2022 ska Tullbroskolan i Falkenberg vara en 
skola för årskurserna 7-9.

Beskrivning av ärendet
Barn- och utbildningsnämnden har vid sitt sammanträde 2020-04-23 antagit 
ett lokalprogram. Till följd av lokalprogrammet är ett beslut om ändrad 
stadieindelning på Tullbroskolan i Falkenberg erforderlig. Barn- och 
utbildningsnämnden föreslår därför att kommunfullmäktige ska besluta om 
att ändra Tullbroskolans stadieindelning till att endast omfatta årskurserna 
7-9. För närvarande omfattas Tullbroskolan av årskurserna 6-9. 

Särskolans lokalisering på Tullbroskolan omfattas inte av beslutet.

Motivering av beslut
Tullbroskolan utgör en av fem grundskolor i Tullbroområdet i Falkenberg. 
Sedan tidigare har kommunfullmäktige fattat beslut om att grundskolorna i 
Falkenbergs kommun ska utgöra årskurserna F-6 eller 7-9. Då 
Tullbroområdet planeras övergå i en F-6 respektive 7-9-organisation inför 
läsåret 2021/2022 föreligger förslag till ändrad stadieindelning på 
Tullbroskolan från 6-9 till 7-9. Med en sådan ändring blir följden att det blir 
ett färre antal elever på skolan. Elever i årskurs 6 fortsätter ytterligare ett 
läsår i sin tidigare skola. 

Ekonomi
Förslaget om ändrad stadieindelning på Tullbroskolan påverkar inte 
kommunens ekonomi. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-30 
Barn- och utbildningsnämnden 2020-04-23, § 64 
Barn- och utbildningsförvaltningen, Lokalprogram 2020 
Befolkningsprognos 2019-2029 Falkenbergs kommun

Yrkande
Peter Dygården (S), Gabriella Hulander (S), Lars Fagerström (L) och 
Georgia Ferris (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar att ärendet ska återremitteras för att barn- och 
utbildningsnämnden ska genomföra en utredning av ärendet utifrån 
barnkonventionen.

24



Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2020-05-26

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på om ärendet ska avgöras under 
sammanträdet mot Sara-Lena Bjälkös (SD) återremissyrkande och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras under sammanträdet.

Votering
Votering begärs och verkställs.

Ja-röst för att ärendet ska avgöras under sammanträdet. 
Nej-röst för att ärendet ska återremitteras. 

Med ett utfall om 17 Ja-röster mot 4 Nej-röster, 13 ledamöter väljer att avstå 
från att rösta och 17 ledamöter är ej närvarande, beslutar 
kommunfullmäktige att ärendet ska avgöras under sammanträdet.

Hur var och en röstar framgår av bilaga till protokollet.               Bilaga § 94

Reservation
Sara-Lena Bjälkö (SD), Stefan Johansson (SD), Lennart Nilsson (SD) och 
Josefine Hedin (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Sara-Lena 
Bjälkös (SD) yrkande.
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§ 95

Antagande av riktlinjer för främjande av sociala 
företag, samt upphävande av policy för socialt 
företagande, KS 2020/88
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Upphäva policy för socialt företagande.

Beskrivning av ärendet
Det föreligger förslag till kommunstyrelsen att anta förslag till riktlinje för 
främjande av sociala företag. Kommunfullmäktige antog 2014-12-16 en 
policy för socialt företagande. I samband med revidering av policyn har en 
del förändringar gjorts, bland annat att styrdokumentet endast omfattar 
kommunstyrelseförvaltningen, samt att revideringsintervallen ökar från två 
till fyra år. Under avsnitt Riktlinje framgår tillägg om att kommunen 
samverkar på regional samt nationell nivå i syfte att stärka den sociala 
ekonomin, samt verka för att involvera arbetsintegrerade sociala företag i 
övrigt näringsliv.

Med utgångspunkt från beskrivning av hur kommunens styrande dokument 
ska vara utformade är innehållet i styrdokumentet av sådan karaktär att det 
ska utgöra riktlinje istället för policy. Därför föreslås kommunstyrelsen anta 
föreliggande förslag till riktlinje, samt att kommunfullmäktige därefter 
upphäver policyn.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen antar 
föreliggande förslag till riktlinje för främjande av sociala företag, samt att 
kommunfullmäktige därmed upphäver befintlig policy för socialt 
företagande.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-08
Förslag till riktlinje för främjande av sociala företag, 2020-02-07
Policy för socialt företagande, 2014-04-08

Yrkande
Marcus Dufwa (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.
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§ 96

Godkännande av reservationsavtal för del av Tröinge 
6:75, KS 2020/225
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna förslag till reservationsavtal med Infrahubs AB avseende del 
av fastigheten Tröinge 6:75.

Beskrivning av ärendet
Infrahubs AB är ett företag som skapar och bygger lager åt främst e-
handelsföretag. De har inkommit med en förfrågan om att förvärva mark vid 
Falkenbergsmotet för etablering av en logistikanläggning för e-handel. 
Företaget avser att bygga en byggnad på ca 20 000 kvm, uppdelat på 9 000 
kvm traditionellt lager och 11 000 kvm automatiserat lager. Lagret är 
planerat att vara klart under första halvåret 2021.

Falkenbergs kommun har upprättat ett förslag till reservationsavtal som 
innebär att kommunen reserverar del av fastigheten Tröinge 6:75, ca 54 000 
kvm, till bolaget. Enligt avtalet ska bolaget söka bygglov för 
lagerbyggnaden senast åtta månader efter det att kommunen godkänt avtalet. 
Kommunen ansöker om avstyckning av fastigheten. När samtliga tillstånd är 
klara och fastighetsbildningen vunnit laga kraft ska bolaget inom tre 
månader påbörja byggnationen av lagerbyggnaden alternativt lämna in kopia 
på undertecknat entreprenadkontrakt. Det är först när byggnationen är 
påbörjad, eller entreprenadkontrakt inlämnat, som betalning och 
marköverlåtelse sker. Om inte byggnationen påbörjas i tid faller avtalet och 
kommunen kan sälja marken till annan intressent. Köpeskillingen är 11,1 
miljoner kronor. 

Motivering av beslut
Falkenbergs kommun äger verksamhetsmark vid Falkenbergsmotet som är 
till försäljning för 300 kr/kvm, enligt taxa beslutad av kommunfullmäktige 
2018-11-27. I det fall markförsäljningen avser en tomt större än 20 000 kvm 
uttages enligt taxan enbart halv taxa för den mark som överstiger de första 
20 000 kvm. Köpeskillingen beräknas därför på en taxa på 300 kr/kvm för 
20 000 kvm och 150 kr/kvm för resterande 34 000 kvm. 

Ekonomi
Falkenbergs kommun erhåller ersättning för marken på 11,1 miljoner 
kronor. Köparen bekostar lantmäteriets kostnad för avstyckning.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-21
Reservationsavtal nr 26, tecknat med Infrahubs AB
Karta Infrahubs AB
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Yrkande
Per Svensson (S), Dahn Persson (S), Anneli Andelén (C), Ninni 
Gustavsson (M) och Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.
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§ 97

Godkännande av reservationsavtal för Skrea 23:54, KS 
2020/226
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna förslag till reservationsavtal nr 23 med Falkenberg Group AB 
avseende fastigheten Skrea 23:54.

Beskrivning av ärendet
Fastigheten Skrea 23:54 är detaljplanelagd för handel. Falkenbergs kommun 
har fått en förfrågan om att upprätta reservationsavtal på fastigheten med 
Falkenberg Group AB. Bolaget avser att äga marken och byggnaden men 
hyra ut till en aktör som bedriver livsmedelsbutik. 

Falkenbergs kommun har upprättat ett förslag till reservationsavtal med 
Falkenberg Group AB som innebär att kommunen reserverar fastigheten 
Skrea 23:54 till bolaget. Enligt avtalet ska bolaget bebygga fastigheten med 
en livsmedelsbutik till en total byggnadsyta på 1 000 – 1 500 kvm. Bolaget 
ska söka bygglov för byggnationen senast nio månader efter den dag 
kommunen godkänt detta avtal samt senast tre månader efter det att bygglov 
samt övriga tillstånd är klara ha påbörjat byggnationen eller lämnat in kopia 
på entreprenadkontrakt. Det är först när byggnationen är påbörjad, eller 
entreprenadkontrakt är inlämnat, som betalning och marköverlåtelse sker. 
Om inte byggnationen påbörjas i tid faller avtalet och kommunen kan sälja 
marken till annan intressent. Köpeskillingen är 2 589 250 kronor. 

Motivering av beslut
Falkenbergs kommun äger en verksamhetstomt i Skrea som är till salu för 
250 kr/kvm enligt taxa beslutad av kommunfullmäktige 2018-11-27. 
Marken är planlagd för handel och området är utpekat som lämpligt läge för 
ny dagligvarubutik i Handelspolicy för Falkenbergs kommun, antagen 2013-
06-25.

Ekonomi
Falkenbergs kommun erhåller ersättning för marken på 2 589 250 kronor, 
vilket motsvarar 250 kr/kvm. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-21 
Reservationsavtal nr 23, Falkenberg Group AB 
Karta Skrea 23:54 
Kommunfullmäktige, Handelspolicy, 2013-06-26

Yrkande
Per Svensson (S), Dahn Persson (S), Anita Gidén (V), Anneli Andelén (C), 
Ninni Gustavsson (M), Göran Janko (M) och Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag.
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§ 98

Uppdrag - Översyn av geografiska områden som ska 
betecknas som sammanhållen bebyggelse, KS 
2018/416
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anta föreslagna kriterier på vad som ska anses gälla som sammanhållen 
bebyggelse.

2. Ge bygglovsnämnden i uppdrag att utifrån antagna kriterier ansvara för 
regelbunden uppdatering av kartskikt över vilka områden som ska 
omfattas av sammanhållen bebyggelse.

Beskrivning av ärendet
På förslag från bygglovsnämnden gav kommunstyrelsen i december 2016 
dåvarande samhällsbyggnadsavdelningen i uppdrag att göra en översyn av 
vilka geografiska områden i Falkenbergs kommun som ska betecknas som 
sammanhållen bebyggelse, med stöd i plan- och bygglagen. Vidare beslutades 
att uppdra åt samhällsbyggnadsavdelningen att lämna förslag på nya 
områdesbestämmelser av ytor utanför detaljplanelagt område och förteckna 
de områden som kan vara aktuella för bygglovsbefriade åtgärder eller ökad 
bygglovsplikt.

Det arbete som nu har genomförts tar avstamp i delbeslut ett. En 
arbetsgrupp bestående av stadsarkitekt, byggnadsinspektör, GIS - 
samordnare samt översiktsplanerare har genomfört en översyn och tagit 
fram ett förslag. Förslaget innebär att man slår fast vissa kriterier som avgör 
vilka områden som ska betecknas som sammanhållen bebyggelse. De nya 
kriterierna är anpassade till nuvarande plan- och bygglag. Att slå fast vissa 
kriterier innebär att vad som betecknas som sammanhållen bebyggelse 
regelbundet kan uppdateras utifrån att nya hus uppförs eller gamla rivs. 
De föreslagna kriterierna för vad som ska gälla som sammanhållen 
bebyggelse är en bebyggelsegrupp om minst 10 hus (bostad, butik, 
industribyggnad, kyrka, föreningslokal) med ett inbördes avstånd på =< 100 
meter öster om motorvägen, inbördes avstånd =<120 meter väster om 
motorvägen
Det innebär att det i kustområdet lättare bildas/uppstår sammanhållen 
bebyggelse än i inlandet. Förslaget innebär därför en generösare inställning i 
mellanbygd och inland. Den generösare inställningen i mellanbygd och 
inland bottnar i några av översiktsplanens, ÖP 2.0, strategier samt kriterier i 
vindbruksutredningen. 
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Generellt innebär det förslag som nu föreligger en generösare inställning 
och en större frihet i hela kommunen till att genomföra tillbyggnader med 
mera utan att bygglov kommer att krävas. Områdena där begreppet 
sammanhållen bebyggelse tillämpas minskar från tidigare drygt 16 200 ha 
till förslagets drygt 900 ha. Minskningen kommer sannolikt att delvis 
jämnas ut vid införande av områden med områdesbestämmelser (uppdrag 
nummer två i beslutet 2016). Områdesbestämmelser omfattar bland annat 
områden men höga kulturmiljövärden i hela kommunen och är inte baserat 
på vad som är sammanhållen bebyggelse.

Motivering av beslut
För att överensstämma med gällande plan- och bygglag behöver 
Falkenbergs kommun uppdatera kriterierna för vad som ska anses vara 
sammanhållen bebyggelse. Föreslagna kriterier följer nuvarande lagstiftning 
och gör att man med regelbundenhet kan uppdatera vilka områden som ska 
omfattas av sammanhållen bebyggelse utifrån att nya hus uppförs eller 
gamla rivs.

Ekonomi
Beslutet kan komma att påverka kommunens ekonomi eftersom det 
leder till minskade inkomster från bygglovavgifter. Detta 
kompenseras sannolikt med införande av områdesbestämmelser för 
kulturhistoriskt värdefulla områden.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-28
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-04-24
Kommunstyrelsen 2016-12-06, § 346
Bygglovsnämnden 2016-10-20, § 1271
Bygglovsnämnden 2020-04-23, § 149
Kartor sammanhållen bebyggelse

Yrkande
Yvonne Nilsson (S) och Anneli Andelén (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.
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§ 99

Inrättande av kommunalt verksamhetsområde för 
vatten och avlopp i Stranninge, KS 2020/73
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Inrätta verksamhetsområde för dricks-, spillvatten för fastigheten 
Morups-Lynga 2:45 m.fl. enligt kartbilaga 1, 2019-12-05.

2. Inrätta verksamhetsområde för dagvatten för fastigheten Morups-Lynga 
2:45 m.fl. enligt kartbilaga 2, 2019-12-05.

3. Finansiera utbyggnaden genom anläggningsavgifter enligt normaltaxa.

Beskrivning av ärendet
Stranninge finns med i kommunens VA-utbyggnadsplan som ett prioriterat 
område. Miljö- och hälsa har uppmärksammat att det finns problem med 
avloppsanläggningarna i Stranninge. Flertalet av fastigheterna i Stranninge 
är anslutna till kommunalt dricksvatten via vattenförening med anslutning i 
Rosendal.

Kommunstyrelseförvaltningen bedömer att det med hänsyn till skyddet för 
människors hälsa och miljön behöver ordnas allmän VA-försörjning för den 
tätbebyggda delen i Stranninge. Kommunens ansvar för allmän VA-
försörjning regleras av Lag om Allmänna Vattentjänster (2006:412).

Verksamhetsområdet för dricks- och spillvatten föreslås omfatta fastigheter i 
Stranninge enligt bilaga 1: Förslag verksamhetsområde för dricks- och 
spillvatten.Verksamhetsområdet för dagvatten föreslås omfatta fastigheter i 
Stranninge enligt bilaga 2: Förslag verksamhetsområde för dagvatten.

Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB har behandlat ärendet vid 
styrelsemöte 2019-12-05.

Motivering av beslut
Den samlade bebyggelsen i Stranninge bedöms falla inom kommunens 
ansvar för allmän VA-försörjning enligt Lag om Allmänna Vattentjänster 
(2006:412) § 6.

Av Vattentjänstlagen § 31 framgår att ”Avgifterna ska bestämmas så att 
kostnaderna fördelas på de avgiftsskyldiga enligt vad som är skäligt och 
rättvist. Om vattentjänsterna för en viss eller vissa fastigheter på grund av 
särskilda omständigheter medför kostnader som i beaktansvärd omfattning 
avviker från andra fastigheter i verksamhetsområdet, ska avgifterna 
bestämmas med hänsyn till skillnaderna.”

Underlaget för eventuell särtaxa bör i första hand grundas i kostnader för det 
lokala ledningsnätet. 
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De överföringsledningar som byggs till Stranninge i den etapp som föreslås 
kan i framtiden bli aktuella att använda för anslutning av ytterligare 
bebyggelse. Dessutom har utbyggnad av överföringsledningar historiskt 
finansierats av VA-kollektivet.

Skillnaden i utbyggnadskostnad mellan Stranninge och ett ”normalområde” 
ligger under vad som bedöms motivera särtaxa.

Berörda fastighetsägare har informerats och bjudits in till information i 
ärendet. Fastighetsägare inom förslag till verksamhetsområde samt de som 
ingår i Stranninge vattenförening fick inbjudan till informationsmöte i 
Glommens samlingslokal 2019-08-21. Efter inkomna synpunkter 
omarbetades förslaget till verksamhetsområde. 

Det nya förslaget togs upp för beslut i FAVRAB:s styrelse 2019-12-05 och 
informationsbrev angående det nya förslaget till verksamhetsområde gick ut 
till fastighetsägarna 2020-01-08. VIVABs projektledare har även träffat 
representanter för vägförening och vattenförening under hösten 2019.

Ekonomi
Förslaget till verksamhetsområde innebär att 47 fastigheter erbjuds 
anslutning till den allmänna VA-anläggningen.

Utbyggnad av kommunalt dricks-, spill- och dagvatten för befintliga 
fastigheter inom Stranninge tillsammans med överföringsledningar mot 
Rosendal bedöms kosta ca 19 miljoner. Av dessa 19 miljoner bedöms ca 
14,5 miljoner utgöra kostnader i lokalt ledningsnät, och ca 4,5 miljoner 
utgöra kostnader för överföringsledningar.
Intäkterna för de befintliga fastigheterna inom Stranninge bedöms enligt 
2019-års taxa för anläggningsavgifter uppgå till ca 5,35 miljoner. I denna 
summa har inte de ca 390.000 kr som vattenföreningen tidigare erlagt i 
anläggningsavgift frånräknats.
Kommunstyrelseförvaltningen bedömer att det är viktigt att VA-taxans 
avgifter för anslutning av ny bebyggelse successivt ökas de närmaste åren i 
syfte att erhålla högre kostnadstäckningsgrad.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-03-05 
Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB, protokollsutdrag styrelsemöte 
2019-12-05 
Bilaga 1 Förslag verksamhetsområde för dricks- och spillvatten 
Bilaga 2 Förslag verksamhetsområde för dagvatten
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§ 100

Revidering av sammanträdesdagar och tider för 
kommunfullmäktige avseende juni 2020, KS 2019/360
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Ärendet får framställas.

2. Ändra sammanträdesdagen för kommunfullmäktiges sammanträde den 
23 juni 2020 till den 30 juni 2020.

3. Sammanträdet börjar klockan 09.00 om inget annat anges.

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige fastställde i september 2019 sammanträdesdagar och 
tider för år 2020. Kommunfullmäktige beslutade dock vid sitt sammanträde 
2020-01-28 att revidera sammanträdestiden avseende juni månad i form av 
att flytta det planerade sammanträdet den 30 juni till den 23 juni. Det ansågs 
vid tillfället för beslutet mer fördelaktigt om beslut om budget för 2021, 
budgetramar för 2022 och kommunplan för 2023 fattades den 23 juni, 
istället för den 30 juni.

Det föreligger emellertid nu förslag för kommunfullmäktige att ånyo 
revidera sammanträdesdagen och tiden för fullmäktigesammanträdet i juni 
från den 23 juni tillbaka till den 30 juni.

Motivering av beslut
Kommunfullmäktige ska vid sitt sammanträde i juni fastställa budget för 
2021 med mera. Förhandlingsskyldighet enligt 11-14 §§ 
Medbestämmandelagen (MBL) innebär att arbetstagarorganisationerna har 
medinflytande i frågor som arbetsgivaren beslutar om. Medinflytande att 
arbetsgivaren måste avvakta med sitt beslut till dess förhandlingar 
genomförts med arbetstagarorganisationen. Förhandlingen ska genomföras i 
så god tid och på så tidigt stadium i beslutsprocessen att 
arbetstagarorganisationerna har en reell möjlighet att påverka 
beslutsunderlaget. 

I 11 § MBL stadgas att arbetsgivaren på eget initiativ ska genomföra 
förhandling med de kollektivavtalsbärande arbetstagarorganisationerna 
innan beslut fattas om viktigare förändring av verksamheten, till vilken 
budgeten räknas. För det fall en förhandling enligt 11 § MBL avslutas utan 
att parterna kommer överens kan arbetstagarorganisationen begära 
förhandling på central nivå. Arbetsgivaren ska i dessa fall förhandla ärendet 
ytterligare en gång med den centrala arbetstagarorganisationen. Det innebär 
att arbetsgivaren inte kan fatta beslut i det aktuella ärendet förrän den 
centrala förhandlingen genomförts. Med beaktande av de tidsramar som 
finns i lag och avtal är det följaktligen erforderligt att revidera 
sammanträdesdagen för juni 2020.
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Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige beslutar om 
revidering av sammanträdesdagen i juni i enlighet med 
kommunstyrelseförvaltningens förslag, innebärande att sammanträdet äger 
rum den 30 juni.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-19                                                                                 
Kommunfullmäktige 2020-01-28 § 14

Propositionsordning
Ordförande ställer initialt frågan om ärendet får framställas på 
sammanträdet med anledning av kommunallagens krav på tillkännagivande 
av ärenden, och finner att kommunfullmäktige enhälligt beslutar att ärendet 
får framställas.
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§ 101

Avsägelse från Sven-Arne Rasmussen (M) från 
uppdragen som revisor i Falkenbergs kommun och 
Föreningen Folkets Hus samt som lekmannarevisor i 
kommunala bolag, KS 2020/260
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Entlediga Sven-Arne Rasmussen (M) från uppdragen som revisor i 
Falkenbergs kommun och Föreningen Folkets Hus i Falkenberg u p a 
samt som lekmannarevisor i Falkenbergs Stadshus AB, Falkenbergs 
Bostads AB, Falkenberg Bostad Utvecklings AB, Falkenbergs Bostads 
Parkering AB, Falkenbergs Vatten & Renhållnings AB, Vatten & Miljö i 
Väst AB och Destination Falkenberg AB.

2. Utse Per Ekbom (M) som revisor i Falkenbergs kommun.

3. Utse Per Ekbom (M) som revisor i Föreningen Folkets Hus i Falkenberg        
u p a. 

4. Utse Per Ekbom (M) som lekmannarevisor i Falkenbergs Stadshus AB.

5. Utse Per Ekbom (M) som lekmannarevisor i Falkenbergs Bostads AB.

6. Utse Per Ekbom (M) som lekmannarevisor i Falkenberg Bostad 
Utvecklings AB.

7. Utse Per Ekbom (M) som lekmannarevisor i Falkenbergs Bostads 
Parkering AB.

8. Utse Per Ekbom (M) som lekmannarevisor i Falkenbergs Vatten & 
Renhållnings AB.

9. Utse Per Ekbom (M) som lekmannarevisor i Vatten & Miljö i Väst AB.

10. Utse Per Ekbom (M) som lekmannarevisor i Destination Falkenberg AB.  

Beskrivning av ärendet
Sven-Arne Rasmussen (M) har 2020-05-05 inkommit med begäran om 
entledigande från uppdragen som revisor i Falkenbergs kommun och 
Föreningen Folkets Hus i Falkenberg u p a samt som lekmannarevisor i 
Falkenbergs Stadshus AB, Falkenbergs Bostads AB, Falkenberg Bostad 
Utvecklings AB, Falkenbergs Bostads Parkering AB, Falkenbergs Vatten & 
Renhållnings AB, Vatten & Miljö i Väst AB och Destination Falkenberg 
AB.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-26                                                                           
Avsägelse 2020-05-04
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Jäv
Yen Gunnarsson (S), Per Svensson (S), Rebecka Kristensson (S), Peter 
Dygården (S), Kerstin Rosell (S), Marcus Dufwa (S), Yvonne Nilsson (S), 
Michael Svensson (S), Dahn Persson (S), Gabriella Hulander (S), Mikael 
Salomonsgård (S), Anita Gidén (V), Lars Fagerström (L), Jonathan 
Esbjörnsson (L), Markus Jöngren (MP), Georgia Ferris (KD), Emily 
Crowe (KD), Charlotta Jonson (M), Ninni Gustavsson (M), Lars 
Agbrant (M), Johan Palmgren (M), Göran Janko (M), GunMarie 
Stenström (M), Anneli Andelén (C), Per Johansson (C), David 
Andersson (C), Petra Eriksson (C), Anette Ivarsson (C), Shlomo Gavie (C), 
Ulrika Persson (C), Sara-Lena Bjälkö (SD) och Stefan Johansson (SD) 
anmäler jäv och deltar ej i beslutet.
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§ 102

Meddelanden och anmälningar, KS 2020/9
Beskrivning av ärendet
Vänersborgs tingsrätts dom 2020-05-05, avslår överklagandena angående 
kommunfullmäktiges beslut § 2019-09-24 § 196 om kvarteret Leken m.fl. 
inom Hertingområdet. KS 2013/212

Beslut från kultur-, fritids- och tekniknämnden 2020-04-27 § 60 angående 
medborgarförslag - Böcker om det arabiska alfabetet på stadsbiblioteket.   
KS 2019/284

Beslut från kommunstyrelsen 2020-05-12 § 172 angående medborgarförslag 
- Ta fram en plan för hur Falkenbergs kommun skall bli fossilfritt till 2030. 
KS 2019/446
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Sammanträdesdatum: 2020-05-26  Bilaga KF § 94 
Ärende: Ändring av stadieindelning på Tullbroskolan KS 2020/250 
 
 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Per Svensson (S) 
 

X    Mikael Salomonsgård (S) X    

Rebecka Kristensson (S) 
 

X    Aida Birinxhiku (S)    X 

Peter Dygården (S) X    Mikael Hallberg (V)    X 

Kerstin Rosell (S) 
 

X    Anita Gidén (V) X    

Bengt Hackberg (S) 
 

   X Rie Boulund (M)    X 

Christina Johansson (S)    X Johan Palmgren (M)   X  

Anneli Andelèn (C)   X  Göran Janko (M)   X  

Per Johansson (C) 
 

  X  Gun Marie Stenström (M)   X  

David Andersson (C)   X  Bo Gustafsson (M)    X 

Anna Andersson (C)    X Gert Persson (M)    X 

Tore Holmefalk (C) 
Ulrika Persson 

  X  Lotta Johansson (L)    X 

Petra Eriksson (C)   X  Jonathan Esbjörnsson (L) X    

Marcus Dufwa (S) X    Lars Fagerström (L) X    

Lars-Olof Nilsson (S)    X Markus Jöngren (MP) X    

Björn Jönsson (S)    X Georgia Ferris (KD) X    

Yvonne Nilsson (S) X    Emily Crowe (KD) X    

Mikael Svensson (S) X    Sara-Lena Bjälkö (SD)  X   

Connie Kristensson (S) 
 

   X Stefan Johansson (SD)  X   

Ninni Gustavsson (M)   X  Kerstin Klang (SD) 
Lennart Nilsson 

 X   

Lars Agbrant (M)   X  Anders Jansson (SD) 
Josefine Hedin 

 X   

Stig Agnåker (C) 
 

   X Daniel Bäckman (SD)    X 

Anette Ivarsson (C)   X  Christer Hedin (SD)    X 

Shlomo Gavie (C)   X  Yen Gunnarsson (S) 
ordf 

X    

Maria Larsson (C)    X Charlotta Jonson (M)  
2:e vice ordf 

  X  

Dahn Persson (S) 
 

X    Jan Dickens (S)  
ordf 

   X 

Gabriella Hulander (S) X     
                              Summa 

17 4 13 17 
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